
                                                                                        
 

 

Referat   

  

Møtedato:  12.04.2023 (19:00 – 20:00)  Sted:  Storetveit skole 

Møteleder:
  

Majken A. Molland 

Referent:  Majken A. Molland Dato:  14.04.2023 

Til stede: 

8A  Endre 
Gundersen 
Vara: Britt 
Dalland 
 
 
 

9A  Rune Løvold 
Vara: Terje Sætre 

10A  Ingrid Sæther 
Vara:? 

8B  Agnete 
Svendsen 
Tenfjord 
Engelsen Vara: 
Hanne Fagerholt 
 

9B  Frode Svendsen 
Vara: Ruth Helen 
Haugsdal-Steen 

10B  Bret Williamson 
Vara: Gertie Nygaard 

8C  Majken A. 
Molland 
Vara: Marianne 
Adonaba 
 
 

9C  Kaja Åslid Enge 
Vara: Stein 
Ødegård 

10C  Cathrin Fløgstad 
Vara: Kristin Fjelberg 

8D  Anette 
Gundersen 
Vara: Toril 
Saatvedt 
 
 

9D  Eirin Ellensen 
Vara: Karoline 
Haugsvær 
 
 

10D  Lene Aalen 
Vara: Janne Andvik 

8E  Oded Ben-Horin 
Vara: Elin 
Horntvedt 

 
9E  

Marte Falkenberg 
Vara: Therese 
Pisani 

10E  Knut Arne Børresen 
Vara: Eivind Sirnes 

  
  

  
Eli S. Handeland (rektor)  



 
Agenda:  
 

Punkt  Sak/aksjon  Ansvarlig  Frist  

1 Rektor Orienterer:  
  
 

● Skoleball for 10. trinn:  
15. juni. Foreldre i 9. Trinn stiller som vakter 
 

● Skolemiljø:  
○ Storetveit skole er en trygg skole til tross for siste 

dagers hendelser hvor politiet ble kontaktet. 
Skolen var godt forberedt på en varslet slosskamp som 
ble varslet pr. sms til foreldrene. Politiet ble tilkalt fordi 
de utagerende elevene ikke ville respektere lærerne. 
Det ble da viktig og nødvendig å synliggjøre at grenser 
var overtrådt. 
Kjøp og salg av klær forekommer, og det synes som om 
dette tidvis finansierer illegal virksomhet. 
Foreldre må ikke være naive, men følge med på hva 
ungdommene har med hjem av klær. 
Skolen jobber systematisk med de elevene som trenger 
ekstra oppfølging – også generelt i forhold til regler og 
respekt. 
Det oppleves at den største økning av vold er i 
barneskolen – blir noe eskalert i ungdomsskolen – 
generelt er det flyttet grenser i samfunnet, og elever er 
mer opptatt av sine rettigheter enn plikter. 
Skolen prøver å være tydelig på hvilke regler som 
gjelder for å gi trygge rammer. Klasseadministrasjon. 

○ Sosiale medier / mobilfri skole: rektor er ikke sikker på 
resultatet.  Hun ønsker at FAU skal prøve å nå ut til alle 
foreldre for å få argumenter for og mot – utfordringer 
må synliggjøres ved at foreldre begrunner sine svar. 

○ Lærebøker / digitalt; begynner med mattebøker men 
er en stor kostnad. Evt. Fortsette med fremmedspråk. 
Dette må evalueres underveis. Lærebøker er skrevet av 
lærere, og er ikke gjenstand for videre kvalitetssikring. 

○ Ny læreplan i 2020 legger opp til mer fysiske 
lærebøker. 

 
 

  
 

  

  



2 Andre saker:  
● Temakveld:  

○ Evaluering psykisk helse: veldig vellykket – fin 
tilbakemelding fra salen. Mellom 60-70 som deltok. 
Flinke fagfolk – et arrangement som gjerne kan gjentas 
 

● Kvalitetsoppfølgingen: Interessant å delta. Elevrådet gjorde en 
veldig flott figur og samspillet mellom elevene og lærerne 
virket veldig bra. 
Usikker på FAU sin rolle – trenger et tydeligere mandat og 
tidligere varsel for å kunne forberede seg. Opplevde at FAU 
hadde for lite å bidra med fordi en ikke hadde fått god nok tid 
å forberede undersøkelsen og mistet mulighet til å delta på 
kurset. 
Dette har vært påpekt i fjor, da FAU også fikk for kort tid å 
forberede deltagelsen 
Må gi klar tilbakemelding til rektor om at slik kan man ikke ha 
det. 
Tema må settes på agenda i FAU tidlig høst, for å etterspørre 
informasjon. Sikre at noen erfarne og noen nye fra FAU deltar 
for å sikre kontinuitet. 

      
● Mobilfri skole: 

Elevene har selv i kvalitetsutvalget foreslått mobilfritt som 
tiltak for bedre miljø. 
Hvordan skal det gjennomføres i praksis? 
Trenger klare regler. Hop har div. regler som har gitt uklare 
linjer. 
Slåtthaug: bruker mobilhotell. Det er viktig at det kommer inn i 
ordensreglement slik at elevene forstår tydelig hvilke regler 
som gjelder. For skolen har det vært et tema hvordan 
mobilene skal oppbevares både for avlytting og mye verdi i 
mobilene som skolen kan bli ansvarlig for. 
Erfaringer tilsier at elevene snakker sammen igjen. 
Kan lage avtaler med de ytterst få elever som «trenger» 
mobilen. 
Må finne gode sosiale alternativer for å «få alle med» 
FAU kontakter kontaktlærer som sender ut Vigilo til foreldrene 
for å få tilbakemelding. 
Spørsmål er: mobilfri skole; ja eller nei – og hvorfor. FAU 
representanten legger sin mailadresse ved meldingen. Frist for 
svar blir 28.april. 
Legges ut på hjemmeside. 
Kan sende ut referat i Vigilo. 
 

● Skoleball: 15. Juni. Vakter blir delegert via klassekontakter.  

 

 

 

 

 

 

 

 

 

  
  
  
  
  
  
  
  



Sende info til foreldrene i 9. om vakter – behov for 8 vakter fra 
hver klasse totalt 40 vakter til 2 skift. Snakke med Monica om 
info og vaktliste som kan formidles via Vigilo til 9. Kl. Foreldre. 
Kontakte utekontakt. Hvor mange lærere fra skolen kommer? 
Disco: tilbud til 8. 9. – hvor er vi på årshjulet i forhold til dette 
arrangementet? 

● Fysiske / digitale lærebøker:  
Innspill fra forelder som hadde vært i kontakt med lærer for 
matematikk – virker som skolen allerede har satt i gang denne 
prosessen. 
Se hen til forskning – hvordan lærer barna?  
Vi må stole på at skolene evaluerer riktig, men det må ikke 
være et skjul for at kvalitet kommer bak økonomi. 
 
 

3 Neste møte:  
 

● Neste ordinære FAU-møte: Onsdag 3. mai.  
 

  
FAU Leder  

  

  
 
 
 
 
 
 
 
 


